
 1 

Protokół Nr LXIII 
z sesji Rady Powiatu w Kętrzynie 

28 września 2023 roku, godz. 13:00 
 

 

Ustawowy skład Rady Powiatu w Kętrzynie stanowi 18 radnych, podczas rozpoczęcia obrad nieobecny 

radny Zbigniew Olenkowicz i radny Piotr Węglarski. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu. Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu w Kętrzynie Urszula 

Baraniecka.  

 

Ad. pkt 1 

OTWARCIE SESJI 

O godz. 13:00 w Sali Kominkowej Starostwa Powiatowego w Kętrzynie Przewodnicząca Rady Urszula 

Baraniecka otworzyła LXIII sesję Rady Powiatu w VI kadencji, stwierdziła prawomocność obrad  

i powitała zebranych radnych oraz zaproszonych gości. 

 

Ad. pkt  2 

PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

Na wstępie Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia i poprosiła o zgłaszanie 

wniosków o jego zmianę. 

1. Otwarcie LXIII sesji Rady Powiatu w Kętrzynie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.  Przedstawienie porządku obrad - zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmian. 

3.  Sprawozdanie Starosty Kętrzyńskiego z prac Zarządu Powiatu w Kętrzynie w okresie 

międzysesyjnym. 

4.  Zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu po złożonym sprawozdaniu. 

5.  Odpowiedzi na zadane zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Informacja o bieżącej sytuacji epidemicznej w powiecie kętrzyńskim.  

8. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) o zmianie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Kętrzyńskiego na rok 2023; 

b) wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu sali sportowej znajdującej się w budynku  

będącego w trwałym zarządzie Powiatowego Centrum Edukacyjnego w Kętrzynie; 

c) wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnych umów najmu pływalni znajdującej się w budynku  

będącym w trwałym zarządzie Powiatowego Centrum Edukacyjnego w Kętrzynie; 

d) wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu sali gimnastycznej oraz powierzchni pod 

jeden automat vendingowy pozostających w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Marii Curie- 

Skłodowskiej w Kętrzynie; 

e) wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy użyczenia dużej sali gimnastycznej pozostającej  

w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Marii Curie- Skłodowskiej w Kętrzynie (UTW); 

f) wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu pomieszczeń pozostających w trwałym 

zarządzie Zespołu Szkół im. Marii Curie- Skłodowskiej w Kętrzynie (STOPKA- Policealne Studium 

Farmaceutyczne,  LO dla Dorosłych); 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2023 – 2035; 

h) zmian w budżecie powiatu na rok 2023; 

i) utworzenia samorządowego zakładu budżetowego – Powiatowego Zakładu Aktywności 



 2 

Zawodowej w Kętrzynie oraz nadania mu statutu; 

j) rozpatrzenia skargi na działania Szpitala Powiatowego w Kętrzynie. 

 9.  Informacje, oświadczenia, wolne wnioski. 

10. Przyjęcie protokołu z LXII sesji Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 24 sierpnia 2023 r.  

11. Zamknięcie LXIII sesji Rady Powiatu w Kętrzynie.  

 

Ad. pkt  3 

SPRAWOZDANIE STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO Z PRAC ZARZĄDU POWIATU  

W KĘTRZYNIE W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM 

Przechodząc do kolejnego punktu obrad Przewodnicząca Rady Urszula Baraniecka poprosiła Starostę 

Michała Kochanowskiego o przedstawienie sprawozdania. 

 

Starosta poinformował, że sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w okresie od  24 sierpnia 2023 r. do 

28 września 2023 r. radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 

do protokołu. Starosta przedstawił następujące tematy: 

 

1) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacjami na temat wyniku postępowania o udzielenie 
zamówienia w trybie podstawowym bez negocjacji: 
 
➢ „PRZEBUDOWA PRZEPUSTU W CIĄGU DROGI POWIATOWEJ NR 1590N  

W MIEJSCOWOŚCI DĘBIANY” – POSTĘPOWANIE II” 

W związku z ogłoszeniem wpłynęła jedna oferta, złożona przez: 
 LOG Krzysztof Szwejk Bystry 5G, 11-500 Giżycko z ceną 449 059,47 zł. 

 
Zarząd Powiatu biorąc pod uwagę  podstaw do jej odrzucenia, przyjął ofertę LOG Krzysztof 
Szwejk jako najkorzystniejszą i powierzył wykonawcy zamówienie do realizacji. 
 
Umowa na realizację zamówienia została podpisana w dniu  30 sierpnia 2023 r. 

2) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1452/2023 powołał komisję odbiorową do 
przeprowadzenia czynności odbiorowych zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi 
powiatowej nr 1691N na odcinku dr. woj. 592 - Tołkiny - Babieniec (od km 0+010 do km 1+300) - 
etap I. 

 
Odbioru dokonano w dniu 22 września 2023 r. 

3) Zarząd Powiatu poparł realizację wskazanych przez Wójta Gminy Kętrzyn do wykonania  

w roku 2023 wspólnych zadań inwestycyjnych pn.: 

 
 „Wykonanie chodnika w drodze powiatowej Nr 1735N, 1733N, 1618N  

w miejscowości Nakomiady – etap II” o łącznej wartości brutto 125 784,00 zł; 

 „Wykonanie chodnika wraz z przejściem dla pieszych wzdłuż drogi powiatowej  

nr 1735N w miejscowości Sławkowo” o łącznej wartości brutto 109 216,00 zł. 

4) Zarząd Powiatu po wnikliwym przeanalizowaniu wniosku Burmistrza Reszla  
o umorzenie w całości należności z tytułu opłaty za zajęcie pasa drogowego drogi powiatowej nr 
1610N Reszel - Pudwągi w Klewnie, poprzez umieszczenie sieci kanalizacji sanitarnej - wydał 
decyzję odmowną. 

5) W związku z ogłoszeniem przez Fundację Rozwoju Systemu Edukacji III naboru wniosków  
w konkursie „Utworzenie i wsparcie funkcjonowania 120 branżowych centrów umiejętności 
(BCU), realizujących koncepcję centrów doskonałości zawodowej (CoVEs) w ramach Krajowego 
Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności”, Zarząd Powiatu podjął decyzję o przystąpieniu do 
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konkursu. 
 
Opracowany wspólnie przez pracowników Starostwa Powiatowego i Centrum Usług Wspólnych 
wniosek na realizację zadania pn. „Utworzenie i wsparcie funkcjonowania branżowego centrum 
umiejętności w dziedzinie przemysłu meblarskiego w Zespole Szkół im. M. Rataja w Reszlu" został 
złożony w formie elektronicznej – za pośrednictwem systemu informatycznego FRSE w dniu 25 
września 2023 r. 

6) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o wykonaniu budżetu Powiatu Kętrzyńskiego za lipiec 
2023 r., z której wynika, że DOCHODY wykonano w kwocie 76 824 277,63 zł, co stanowi 62,6% 
planu, natomiast WYDATKI w kwocie 60 204 547,79 zł, tj. na poziomie 42,1% planu. 

7) Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 1437/2023 w sprawie założeń do projektu uchwały budżetowej 
Powiatu Kętrzyńskiego na 2024 rok oraz do projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej obejmującej okres roku budżetowego oraz co najmniej trzech kolejnych lat, 
szczegółowego trybu przygotowania projektów planów rzeczowo–finansowych, wykonania 
kalkulacji dochodów i wydatków budżetu do opracowania projektu uchwały budżetowej, 
określenia druków planistycznych, zadań wykonywanych przez poszczególne wydziały Starostwa 
Powiatowego, jednostki organizacyjne powiatu, służby, inspekcje, straże i Skarbnika Powiatu. 

8) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1444/2023 dokonał zmian w budżecie powiatu na 
rok 2023. 

9) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacjami o przebiegu wykonania planu finansowego  

za I półrocze 2023 r.: 

a) Szpitala Powiatowego w Kętrzynie, 

b) Centrum Biblioteczko-Kulturalnego Powiatu Kętrzyńskiego, Zespołu Opieki Zdrowotnej  

w Reszlu. 

10) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją na temat wyniku postępowania o udzielenie zamówienia 

na: 

 

➢ „ZAKUP WYPOSAŻENIA DO DZIAŁU GASTRONOMICZNEGO, TWORZONEGO POWIATOWEGO 

ZAKŁADU AKTYWNOŚCI ZAWODOWEJ W KĘTRZYNIE” 

 

W związku z ogłoszeniem, oferty złożyło 3 Wykonawców: 
 GAMA Plawgo & Zawisza Spółka Jawna ul. Szczecińska 25A, 75-122 Koszalin – odrzucenie 

na podstawie art. 226 ust. 1 pkt 18) Pzp, 

 P.W. GASTRONET DARIUSZ WĄDOŁOWSKI ul. Gdańska 14A, 12-200 Pisz z ceną 255.840,01 

zł, 

 MIG IMPORT-EKSPORT GŁOWACKI, SPÓŁKA KOMANDYTOWA ul. Elewatorska 29A, 15-620 

Białystok – odrzucenie na podstawie art. 226 ust. 1 pkt 8 w związku z art. 224 ust. 6 Pzp 

oraz art. 226 ust. pkt 5 Pzp 
 

Zarząd Powiatu przyjął ofertę firmy: P.W. GASTRONET DARIUSZ WĄDOŁOWSKI, jako 
najkorzystniejszą i powierzył wykonawcy zamówienie do realizacji. 

 

Umowa na realizację zamówienia została podpisana w dniu 6 września 2023 r. 
11) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1430/2023 powierzył stanowisko dyrektora 

Zespołu Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu Pani Julicie Woźniakowskiej na okres 5 lat szkolnych, 

tj. od dnia 1 września 2023 r. do dnia 31 sierpnia 2028 r. 

12) Zarząd Powiatu w drodze podjętych uchwał udzielił pełnomocnictwa do składania oświadczeń 

woli w zakresie związanym z pozyskiwaniem środków ze źródeł zewnętrznych w związku z 

udziałem w programie ERASMUS+: 
 

➢ Dyrektorowi Zespołu Szkół im. Marii Curie Skłodowskiej w Kętrzynie 

➢ Dyrektorowi Zespołu Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu 

 

https://online.frse.org.pl/
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13) Zarząd Powiatu w drodze podjętych uchwał udzielił pełnomocnictwa do złożenia wniosku 

aplikacyjnego o dofinansowanie projektu w ramach programu Fundusze Europejskie dla 

Warmii – Mazur: 
 

➢ Dyrektorowi Zespołu Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu 

Projekt pt. „Renowacja tradycji – nowoczesne kształcenie stolarzy” 
 

➢ Dyrektorowi Powiatowego Centrum Edukacyjnego w Kętrzynie 

Projekt pt. „Smakowita Przemiana” 
 

➢ Dyrektorowi Zespołu Szkół im. Marii Curie Skłodowskiej w Kętrzynie  

Projekt pt. „Technik Analityk – Nowe narzędzia, Nowe wyzwania” 
14) Zarząd Powiatu w drodze podjętych uchwał powierzył pomocnicze działania zakupowe oraz 

udzielił pełnomocnictwa Centrum Usług Wspólnych Powiatu Kętrzyńskiego do wykonania 
pomocniczych działań zakupowych wspierających Powiat Kętrzyński w organizacji postępowań  
o udzielenie zamówienia: 

„Remont drogi powiatowej nr 1396N w km 15+814 do km 18+780 Momajny – Michałkowo – 
etap I (długość 1.560 mb)”; 
„Remont drogi powiatowej nr 1610N w km 8+036 do km 9+852 w msc. Siemki”. 

15) Zarząd Powiatu, na wniosek Przedsiębiorstwa Handlowo-Usługowo-Produkcyjnego Krzysztof 
Kuhn wyraził zgodę na zmianę od 1 września 2023 r. cen biletów jednorazowych i miesięcznych 
na liniach komunikacyjnych: 

 
1) „Kętrzyn – Barciany przez Kiemławki Wielkie”,  
2) „Kętrzyn – Barciany przez Karolewo”,  
3) „Barciany – Kętrzyn przez Kiemławki Wielkie”,  
4) „Kętrzyn – Srokowo przez Karolewo, Ogródki”,  
5) „Kętrzyn – Srokowo przez Ogródki”,  
6) „Srokowo – Kętrzyn przez Ogródki”,  
7) „Kętrzyn – Kętrzyn przez Sławkowo”,  
8) „Kętrzyn – Prosna przez Równinę Górną”,  
9) „Kętrzyn – Prosna przez Korsze”,  
10) „Prosna – Kętrzyn przez Równinę Górną”,  
11) „Prosna – Kętrzyn przez Korsze”,  
12) „Kętrzyn – Mażany przez Wopławki”,  
13) „Mażany - Kętrzyn przez Wopławki”,  
14) „Kętrzyn – Mołtajny przez Aptynty, Barciany”,  
15) „Mołtajny – Kętrzyn przez Aptynty, Barciany”,  
16) „Kętrzyn – Mołtajny przez Barciany”,  
17) „Mołtajny – Kętrzyn przez Barciany”. 

 
Propozycja podwyższenia cen wynika z podwyżki minimalnego wynagrodzenia,  
a także wzrostu kosztów części motoryzacyjnych. Średnia cen biletu jednorazowego wzrośnie  
o 1 zł, natomiast miesięcznego szkolnego o 20 zł. 
 

16) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1431/2023 powołał Pana Tadeusza 
Korowaja na stanowisko Dyrektora Centrum Biblioteczno-Kulturalnego Powiatu 
Kętrzyńskiego na czas określony 3 lat, tj. od dnia 1 września 2023 r. do dnia 31 sierpnia 
2026 r.  

 

Powołanie poprzedzone zostało zawarciem umowy określającej warunki organizacyjno–
finansowe działalności Centrum Biblioteczno-Kulturalnego Powiatu Kętrzyńskiego wraz z 
programem działania instytucji kultury, tj. Centrum Biblioteczno-Kulturalnego Powiatu 
Kętrzyńskiego. 

 

Ponadto w drodze podjętej uchwały nr 1432/2023 ustalono wynagrodzenie miesięczne 
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Dyrektorowi w wysokości 6 500,00 zł brutto. 
17) Zarząd Powiatu przyjął sprawozdania: 

 
➢ Klubu Sportowego SEVEN z wykonania zadania zleconego w zakresie wspierania  

i upowszechniania kultury fizycznej, turystyki i krajoznawstwa w formie wsparcia realizacji 
zadania publicznego pod nazwą: „Mistrzostwa Polski Juniorów w Bilard” 
Dotacja w wysokości 1.000 zł została rozliczona zgodnie z umową. 

 
➢ Stowarzyszenia Na Rzecz osób Niepełnosprawnych i Wsparcia Specjalistycznego 

„Zrozumieć i Pomóc” z wykonania zadań zleconych w zakresie: 
 

• kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury, tradycji oraz dziedzictwa narodowego w formie 
wsparcia realizacji zadania publicznego pod nazwą: „Aktywnie i rodzinnie – festyn 
rodzinny pod patronatem Starosty Kętrzyńskiego”. 
Dotacja w wysokości 1.800 zł została rozliczona zgodnie z umową.  

 

• wspierania i upowszechniania kultury fizycznej, turystyki i krajoznawstwa w formie 
wsparcia realizacji zadania publicznego pod nazwą: „Aktywnie po Powiecie 
Kętrzyńskim”.  
Dotacja w wysokości 1.500 zł została rozliczona zgodnie z umową  

 
➢ Polskiego Związku Niewidomych Okręg Warmińsko-Mazurski Koło Kętrzyn z wykonania 

zadania zleconego w zakresie ochrony i promocji zdrowia w formie powierzenia realizacji 
zadania publicznego pod nazwą: „Carpe diem – jak cieszyć się zdrowiem poprzez 
popularyzowanie zdrowego trybu życia i ochrony zdrowia”.  
 

Dotacja w wysokości 2.500 zł została rozliczona zgodnie z umową. 

 

18) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1441/2023 przyjął do realizacji  
w Powiecie Kętrzyńskim program „Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością” - edycja 2024, 
którego realizację powierzył Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Kętrzynie. 
Ponadto udzielono upoważnienia Dyrektorowi Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  
w Kętrzynie do dokonywania wszelkich czynności faktycznych i prawnych w zakresie realizacji 
resortowego Programu. 

19) Zarząd Powiatu zawarł Porozumienie z Powiatem Sztumskim w sprawie powierzenia Powiatowi 

Kętrzyńskiemu prowadzenia zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej, polegającego na 

prowadzeniu domów dla matek z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży. 

20) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1453/2023 przyjął do realizacji projekt pt. #Bank 
Dobrych Serc Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kętrzynie. 

21) Zarząd Powiatu złożył wioski w ramach: 

 
➢ Projektu „Cyberbezpieczny samorząd” 

 
 Wniosek złożony o dofinansowanie zadania pn. „Podniesienie poziomu cyberbezpieczeństwa 

w Powiecie Kętrzyńskim”.  W ramach projektu zaplanowano następujące działania:  
1. Wyposażenie starostwa w system klastra wysokiej dostępności wraz  

z systemem wykrywania zagrożeń w zakresie cyberbezpieczeństwa (zakup 

serwerów, zakup przełączników, zakup oprogramowania SIEM, zakup systemów 

operacyjnych, zakup bazy danych);  

2. Zakup urządzenia brzegowego UTM;  

3. Zakup usługi monitoringu SOC - Security Operations Center;  

4. Usługa wykonania Ankiety Dojrzałości Cyberbezpieczeństwa oraz Audytu Systemu 

Bezpieczeństwa Informacji (wymóg obligatoryjny);  
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5. Szkolenia w zakresie cyberbezpieczeństwa dla informatyków oraz pracowników 

starostwa.  

W ramach projektu Powiat Kętrzyński otrzyma 850 tysięcy, co stanowi 100 % 
dofinansowania. Projekt realizowany jest przez Centrum Projektów Polska Cyfrowa 
(Beneficjent Projektu) w Partnerstwie z NASK Państwowym Instytutem Badawczym. 

 
➢ Projektu „Cyfrowy Powiat” 

 
W ramach tego projektu samorząd otrzymał dofinansowanie w wysokości  
185 316 zł, z czego wydatkowano kwotę 184 198,02 zł. Różnica dotyczy zakupu 
oprogramowania antywirusowego, gdzie koszt kwalifikowany dotyczy wyłącznie okresu 
trwania projektu tj. od 18 stycznia 2023 r. do 27 września 2023 r., a zakupione 
oprogramowanie posiada trzyletnią licencję (koszt kwalifikowalny mniejszy niż pierwotnie 
zakładano). Zadanie realizowane ze środków Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 
2014 – 2020. 

 
➢ Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

 

A. Zostało zatwierdzone przez wojewodę warmińsko-mazurskiego rozliczenie  wniosku pod 

nazwą „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1618N Szestno-Nakomiady w msc. Langanki”. 

Obecnie przez wydział przygotowywane jest kolejne rozliczenie projektu dot. inwestycji 

pn. „Przebudowa dróg powiatowych nr 3929N ul. Zientary – Malewskiej i nr 3900N ul. 

Gałczyńskiego w Reszlu”. Zadanie realizowane w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg. 

B. 13 września 2023 r. podpisano umowy z wojewodą warmińsko-mazurskim  

o dofinansowanie remontu dróg powiatowych i dróg gminnych ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg na 2023 r. Dotyczą one zadania pn. „Remont drogi powiatowej nr 

1396N w km 15+814 do km 18+780 Momajny - Michałkowo - etap I (długość 1 560,00 mb) 

– wsparcie finansowe 733 453,00 zł oraz zadania pn. „Remont drogi powiatowej nr 1610N 

w km 8+036 do km 9+852 w msc. Siemki” – wsparcie finansowe 735 000,00 zł.  W obu 

przypadkach kwota dofinansowania to 70 %.   

 

Na obrady przybył radny Piotr Węglarski. 

 

Ad. pkt 4 

ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU 

Radny  Leszek Szewczuk poprosił o informację na temat współpracy z innymi Gminami  

w sprawie realizacji inwestycji wskazanych przez Wójtów i Burmistrzów.  

Radny Piotr Węglarski przypomniał, że z wnioskiem do Budżetu Obywatelskiego zwrócił się jeden 

podmiot i został przyjęty jako zadanie do budżetu. Radny zapytał kto jest beneficjentem tego wniosku. 

Ponadto radny poinformował, że pas drogowy w gminie Reszel był zajęty, ponieważ przeprowadzano 

inwestycję polegającą na przyłączeniu sołectwa Klewno do sieci w Reszlu. Radny zapytał czy Zarząd 

Dróg Powiatowych poniósł jakieś koszty z tego tytułu. Radny dodał, że jeżeli Zarząd Dróg Powiatowych 

poniósł koszty to pobranie opłaty jest zasadne, ale jeśli nie to zdaniem radnego nie powinno się 

pobierać opłaty za zajęcie pasa drogowego, ponieważ każda inwestycja rozwija powiat.  

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała o jaką kwotę za zajęcie pasa drogowego ubiega się Powiat od 

Gminy Reszel. Następnie Przewodnicząca zapytała kiedy zostanie rozstrzygnięty konkurs na 

dofinansowanie do budowy Branżowego Centrum Umiejętności w Reszlu. Przewodnicząca zapytała 

również na kiedy planowane jest rozstrzygnięcie konkursu Cyberbezpieczny Samorząd. 
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Ad. pkt 5 

ODPOWIEDZI NA ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU POWIATU 

 Starosta odpowiadając na pytania Przewodniczącej Rady Powiatu wyjaśnił, że rozstrzygnięcie 

dotyczące dofinansowania Branżowego Centrum Umiejętności ma być w grudniu, ale Powiat jest  

w kontakcie z fundacją, która jest operatorem tego projektu. 

Następnie Starosta poinformował, że wniosek do Budżetu Obywatelskiego na kwotę 9 000 zł złożyło 

Towarzystwo Miłośników Reszla, a głosowanie trwa do 15 października. Starosta dodał, że był to 

jedyny podmiot, który złożył wniosek. Odnosząc się do pytania o zajęcie pasa drogowego Starosta 

wyjaśnił, że podczas inwestycji umieszczono w pasie drogi powiatowej urządzenia sieci kanalizacji 

sanitarnej i każdy samorząd gminny ponosi odpłatność. Starosta dodał, że nie ma możliwości 

zwolnienia z odpłatności za zajęcie pasa drogowego i jest to kwota ok. 30 000 zł rocznie.  

Starosta odnosząc się do pytania radnego Leszka Szewczuka poinformował, że w piątek została 

opublikowana lista rankingowa Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na bezpieczne rozwiązania 

drogowe czyli odnowienie i doświetlenie przejść dla pieszych i budowę 100 m chodnika. Starosta 

dodał, że Powiat otrzymał kwotę 1 200 000 zł, w związku z czym inwestycje będą realizowane w każdej 

gminie m.in. Nakomiadach, Frączkowie, Mołtajnach, Srokowie, Siemkach i Korszach. Starosta wyjaśnił, 

że wkład własny wynosi 20% i wszyscy Wójtowie i Burmistrzowie zadeklarowali pokrycie połowy kwoty 

wkładu własnego. Starosta powiedział, że Powiat jest zawsze otwarty na realizację zadań razem  

z Gminami.  

 

Ad. pkt 6 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

Radni nie zgłosili interpelacji i zapytań. 

 

Ad. pkt 7 

INFORMACJA O BIEŻĄCEJ SYTUACJI EPIDEMICZNEJ W POWIECIE KĘTRZYŃSKIM 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że sprawozdanie zostało przygotowane przez Dyrektor 

Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej Irminę Filipek (zał. nr 3) i przesłane wszystkim radnym.  

Przewodnicząca zapytała Dyrektor Irminę Filipek czy chciałaby dodać coś do sprawozdania, czy 

zaczekać na ewentualne pytania radnych. 

Dyrektor Irmina Filipek poprosiła o zadawanie pytań.  

Radny Mirosław Bobrowski zapytał, z jakiego powodu nastąpił tak duży wzrost zachorowań na 

szkarlatynę i płonicę. 

Dyrektor wyjaśniła, że wzrost nastąpił w całej Polsce. 

 

Ad. pkt 8 

PODJĘCIE UCHWAŁ 

Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu posiedzenia, a mianowicie podjęcia przewidzianych 
w porządku obrad LXIII sesji Rady Powiatu uchwał w sprawach: 

 

a) o zmianie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Kętrzyńskiego na rok 2023 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat projektu 
przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

 
Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 



 8 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie o zmianie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Kętrzyńskiego na rok 2023, który został podjęty jednogłośnie 
głosami 18 „za” i nosi numer LXIII/528/2023 (zał. nr 4).  

 

b) wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu sali sportowej znajdującej się  
w budynku  będącego w trwałym zarządzie Powiatowego Centrum Edukacyjnego  
w Kętrzynie 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat projektu 
przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu sali sportowej znajdującej się  
w budynku  będącego w trwałym zarządzie Powiatowego Centrum Edukacyjnego w Kętrzynie, który 
został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer LXIII/529/2023 (zał. nr 5).  
 

c) wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnych umów najmu pływalni znajdującej się  
w budynku  będącym w trwałym zarządzie Powiatowego Centrum Edukacyjnego  
w Kętrzynie 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat projektu 
przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnych umów najmu pływalni znajdującej się w budynku  
będącym w trwałym zarządzie Powiatowego Centrum Edukacyjnego w Kętrzynie, który został podjęty 
jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer LXIII/530/2023 (zał. nr 6).  

 

d) wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu sali gimnastycznej oraz powierzchni 
pod jeden automat vendingowy pozostających w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Marii 
Curie- Skłodowskiej w Kętrzynie 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat projektu 
przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu sali gimnastycznej oraz powierzchni 
pod jeden automat vendingowy pozostających w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Marii Curie- 
Skłodowskiej w Kętrzynie, który został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer 
LXIII/531/2023 (zał. nr 7).  

 

e) wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy użyczenia dużej sali gimnastycznej 
pozostającej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Marii Curie- Skłodowskiej  
w Kętrzynie (UTW) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat projektu 
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przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Starosta Michał Kochanowski przedstawił autopoprawkę Zarządu Powiatu w Kętrzynie  
w brzmieniu:  
Skreśla się w całości zapis w §1 ust. 2 w brzemieniu: 
„2. Wysokość stawki czynszu może ulec zmianie w przypadku zmiany Uchwały nr 1064/2018 Zarządu 
Powiatu w Kętrzynie z dnia 8 sierpnia 2018 r. w sprawie ustalenia minimalnych stawek czynszu za 
najem lub dzierżawę gruntów lub budynków lub lokali przekazanych przez Powiat Kętrzyński w trwały 
zarząd powiatowym jednostkom organizacyjnym oraz innych istotnych warunków wstępnych 
niezbędnych do zadysponowania przez trwałego zarządcę nieruchomościami wchodzącymi w skład 
powiatowego zasobu nieruchomości ze zmianami.” 
 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu w Kętrzynie zapytała czy ktoś z radnych zgłasza sprzeciw, aby poddać 
pod głosowanie projekt uchwały łącznie z autopoprawką.  
Radni nie zgłosili sprzeciwu. 
 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy użyczenia dużej sali gimnastycznej 
pozostającej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Marii Curie- Skłodowskiej w Kętrzynie (UTW) wraz 
z autopoprawką, który został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer LXIII/532/2023 (zał. nr 
8). 

  

f)  wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu pomieszczeń pozostających  
w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Marii Curie- Skłodowskiej w Kętrzynie (STOPKA- 
Policealne Studium Farmaceutyczne,  LO dla Dorosłych) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat projektu 
przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Starosta Michał Kochanowski przedstawił autopoprawkę Zarządu Powiatu w Kętrzynie  
w brzmieniu:  
W §1 ust. 1 lit. a projektu uchwały po kwocie „14 zł” dopisuje się słowo „netto”, przez co §1 ust. 1 lit. a 
otrzymuje brzmienie: 

„ze  Społecznym Stowarzyszeniem Prasoznawczym „STOPKA” prowadzącym Szkołę  Policealną 
Farmaceutyczną w Kętrzynie oraz Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych „Stopka” w Kętrzynie 
pomieszczenia przeznaczonego na biuro  o pow. ok. 9 m2 położonego w budynku Zespołu Szkół im. 
Marii Curie- Skłodowskiej w Kętrzynie na działce nr 86/7 obręb nr 3 miasto Kętrzyn, przy ul. Wojska 
Polskiego 12 będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Marii Curie- Skłodowskiej w Kętrzynie na 
okres 1.10.2023 r. do 31.08.2024 r., pod warunkiem określenia w kolejnej umowie najmu stawki 
czynszu nie niższej niż 14 zł netto za 1 m2 wynajmowanej powierzchni  przeznaczonej na biuro za   
1 miesiąc.” 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu w Kętrzynie zapytała czy ktoś z radnych zgłasza sprzeciw, aby poddać 
pod głosowanie projekt uchwały łącznie z autopoprawką.  
Radni nie zgłosili sprzeciwu. 
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu pomieszczeń pozostających  
w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Marii Curie- Skłodowskiej w Kętrzynie (STOPKA- Policealne 
Studium Farmaceutyczne,  LO dla Dorosłych) wraz z autopoprawką, który został podjęty jednogłośnie 
głosami 18 „za” i nosi numer LXIII/533/2023 (zał. nr 9).  
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g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2023 – 2035 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat projektu 
przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Starosta Michał Kochanowski przedstawił autopoprawkę Zarządu Powiatu w Kętrzynie do 
projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 
2023 – 2035, która przewiduje wprowadzenie następujących zmian: 

W planie dochodów budżetu w 2023 r.: 

1) zwiększenie dochodów bieżących z dotacji celowej na zadania zlecone - 44 321 zł, 

2) zwiększenie pozostałych dochodów bieżących - 12 000 zł. 

W planie wydatków budżetu w 2023 r.: 

1) zwiększenie wydatków bieżących na zadania zlecone - 44 321 zł, 

2) zwiększenie pozostałych wydatków bieżących - 12 000 zł. 

 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu w Kętrzynie zapytała czy ktoś z radnych zgłasza sprzeciw, aby poddać 
pod głosowanie projekt uchwały łącznie z autopoprawką.  
Radni nie zgłosili sprzeciwu. 
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2023 – 2035 wraz z 
autopoprawką, który został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer LXIII/534/2023 (zał. nr 
10).  

 

 

h) zmian w budżecie powiatu na rok 2023 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat projektu 
przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Starosta Michał Kochanowski przedstawił autopoprawkę Zarządu Powiatu w Kętrzynie do projektu 
uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2023, która przewiduje wprowadzenie 
następujących zmian: 

1. Decyzją Nr FK 329/2023 z dnia 27.09.2023 r. Wojewoda Warmińsko-Mazurski zwiększył plan 
dotacji celowej dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

Zw. D. 754; 75411; § 2110 – 7 659 zł 

Zw. W.                      § 3070 – 7 659 zł 

 

2. Na wniosek Powiatowego Ośrodka Wspierania i Rozwoju Edukacji dokonać zwiększenia 
planu dochodów i wydatków w związku z organizacją konferencji - V Mazurski Zjazd 
Doradców Metodycznych w Kętrzynie 

Zw. D. 801; 80146; § 0830 – 12 000 zł 

Zw. W.                      § 4300 – 12 000 zł 
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3. Decyzją Nr FK 326/2023 z dnia 26.09.2023 r. Wojewoda Warmińsko-Mazurski zwiększył plan 
dotacji celowej na finansowanie zespołu do spraw orzekania o niepełnosprawności 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

Zw. D. 853; 85321; § 2110 – 36 662 zł 

Zw. W.                      § 4010 – 30 636 zł 

                                  § 4110 –    5 276 zł 

                                  § 4120 –       750 zł 

 

W załączniku nr 11 do projektu uchwały - Uzasadnienie do uchwały – zapis w pozycji III. 16-17 
otrzymuje brzmienie: 

„16. Powiat Kętrzyński aplikuje o pozyskanie środków zewnętrznych w ramach Krajowego Planu 
Odbudowy i Zwiększania Odporności (KPO). Wprowadzić do budżetu nowe zadanie pn. Opracowanie 
kompletnej dokumentacji projektowo-kosztorysowej pn. „Przebudowa i remont budynków warsztatów 
szkolnych Zespołu Szkół im. M. Rataja w Reszlu w celu utworzenia branżowego centrum umiejętności 
w dziedzinie przemysłu meblarskiego". Kwota zadania 130 000 zł, środki przesunąć z zadania pn. 
„Inwestycje wspólne z Gminami 50/50” 

Zmn. W. 600; 60014; § 6050 – 130 000 zł 

Zw. W.    801; 80195; § 6050 – 130 000 zł” 

 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu w Kętrzynie zapytała czy ktoś z radnych zgłasza sprzeciw, aby poddać 
pod głosowanie projekt uchwały łącznie z autopoprawką.  

Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2023 wraz z autopoprawką, który został podjęty 
jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer LXIII/535/2023 (zał. nr 11).  

 

 

i)  utworzenia samorządowego zakładu budżetowego – Powiatowego Zakładu Aktywności 
Zawodowej w Kętrzynie oraz nadania mu statutu 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat projektu 
przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Starosta Michał Kochanowski wyjaśnił, że po podjęciu i opublikowaniu uchwały w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Warmińsko-Mazurskiego będzie można ogłosić konkurs na stanowisko 
dyrektora tej jednostki. Starosta dodał, że równolegle trwają prace budowlane i adaptacyjne,  
a wyłoniony w konkursie dyrektor przystąpi do procesu zatrudniania kadry oraz pracowników. Starosta 
poinformował, że wstępnie jest umówiony z Dyrektor Dorotą Siwicką, że na początku października 
odbędzie się spotkanie z pracownikami Gminnych i Miejskich Ośrodków Pomocy Społecznej w celu 
wybrania potencjalnych chętnych do pracy w zakładzie, którzy mają już odpowiednie orzeczenia  
i zalecenia do pracy. Starosta poinformował, że Zakład Aktywności Zawodowej musi zostać 
uruchomiony w grudniu, a dotację trzeba rozliczyć do 10 listopada. Starosta dodał, że nie ma w tym 
momencie zagrożenia, że nie uda się otworzyć Zakładu w odpowiednim czasie, ponieważ dwa 
samochody zostały już dostarczone, jedna pracownia jest gotowa, a dwie pozostałe są doposażanie.  



 12 

Starosta powiedział, że chciałby aby komisje odbyły wizytację w jednostce.  

Radny Leszek Szewczuk zapytał czy deficyt pracowników na rynku nie zagraża realizacji 
przedsięwzięcia. Ponadto radny zapytał, jakie kryteria powinni spełniać niepełnosprawni pracownicy. 

Starosta poinformował, że kierownicy OPS oraz kierownik Warsztatów Terapii Zajęciowej  
w Kętrzynie utwierdzają w przekonaniu, że nie będzie problemu z pozyskaniem pracowników. Ponadto 
Starosta wyjaśnił, że w ZAZ mogą pracować osoby, które mają orzeczenie o niepełnosprawności  
w stopniu znacznym lub umiarkowanym i posiadają skierowanie do pracy w takiej jednostce.  

Przewodnicząca Rady zaproponowała podjęcie rozmów z Miastem Kętrzyn na temat przebudowy drogi 
miejskiej ul. Wileńskiej przy której znajduje się budynek Zakładu Aktywności Zawodowej, ponieważ 
stan tej drogi jest bardzo zły. Ponadto Przewodnicząca zapytała, jakie wymagania wobec kandydata na 
dyrektora będą zamieszczone w ogłoszeniu o konkursie.  

Starosta powiedział, że musi to być osoba z wykształceniem wyższym i przygotowaniem 
pedagogicznym, a niezależnie od funkcji, osoby pracujące w Zakładzie Aktywności Zawodowej muszą 
mieć empatię dla osób niepełnosprawnych.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie utworzenia samorządowego zakładu budżetowego – Powiatowego Zakładu Aktywności 
Zawodowej w Kętrzynie oraz nadania mu statutu, który został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za”  
i nosi numer LXIII/536/2023 (zał. nr 12).  

 

 

j)  rozpatrzenia skargi na działania Szpitala Powiatowego w Kętrzynie 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat projektu 
przedmiotowej uchwały. Opinia Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli oraz 
Komisji Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska były 
pozytywne, natomiast Komisja Edukacji i Kultury zaopiniowała projekt uchwały negatywnie.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że rozmawiała telefonicznie ze skarżącą i przekazała na 
posiedzeniach komisji stałych uzyskane informacje. Przewodnicząca dodała, że skarżąca nie mogła 
uczestniczyć w posiedzeniach komisji ze względu na wizytę w szpitalu. Ponadto Przewodnicząca 
poinformowała, że radni zapoznali się ze skargą oraz projektem uchwały, dyskutowali nad tą sprawą  
i zgłaszali wiele wniosków oraz wyrazili swoją opinię w głosowaniu. Przewodnicząca dodała, że każdy  
z radnych, zgodnie ze swoim sumieniem, zagłosuje na sesji w sprawie przyjęcia przedmiotowego 
projektu uchwały, a skargi zawsze rodzą emocje.  

Skarżąca Krystyna Łukaszewicz poinformowała, że Przewodnicząca przekazała jej projekt uchwały z 
uzasadnieniem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która negatywnie oceniła skargę. Skarżąca zapytała 
członków komisji skąd mają wiedzę, że tylko raz zostało wykonane połączenie do rejestracji  
w poradni chirurgicznej. Skarżąca dodała, że z każdego telefonu połączenia można wykasować. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Jarosław Podgórski powiedział, że wynikało to z 
wyjaśnień Dyrektora Szpitala Powiatowego w Kętrzynie. 

Skarżąca wyjaśniła, że może pokazać swój telefon, z którego wynika, że połączeń było więcej,  
a następnie zapytała dlaczego Dyrektor Szpitala Powiatowego w Kętrzynie nie jest dostępny dla 
pacjentów. 

Przewodnicząca poprosiła, aby nie rozszerzać dzisiejszej dyskusji, ale przedstawić dodatkowe 
informacje do przedmiotu skargi. 

Skarżąca poinformowała, że w okresie pandemii dostała polecenie od lekarza, aby w maju 
zarejestrować się do poradni na najbliższy termin, ale po wielu próbach dodzwonienia się do 
rejestracji, przyjeździe osobistym i otrzymanej informacji, że rejestracja jest zakończona i następna 
będzie dopiero we wrześniu, skarżąca postanowiła zapisać się do lekarza w Olsztynie. Skarżąca 



 13 

powiedziała, że w taki sposób pacjent nigdy się nie zarejestruje i poprosiła o wyjaśnienie, dlaczego we 
wszystkich okolicznych poradniach rejestracje telefoniczne funkcjonują dobrze, a w kętrzyńskim 
szpitalu nie. Następnie skarżąca poinformowała, że na jedną z wizyt u doktora Masala czekała przez  
4 godziny, a pomieszczenie poradni jest tak małe, że miała możliwość obserwacji rejestratorki, która 
podnosiła dzwoniący telefon i po chwili odkładała go nie odbierając połączenia. Skarżąca dodała, że  
w poradni leczą się przeważnie ludzie starsi, którzy nie mają możliwości dojazdu tylko w celu 
rejestracji.  

Przewodnicząca Rady powiedziała, że gdyby skarżąca mogła być na posiedzeniu Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji to sprawa byłaby wyjaśniana na bieżąco. Dodała, że większość radnych pochyliła się 
nad tematem skargi i rozmawiali o trudnościach w rejestracji. 

Skarżąca powiedziała, że nie zostawi tej sprawy do póki nie będzie normalnej poradni  
z funkcjonującą rejestracją telefoniczną. 

Radny Krzysztof Tytman powiedział, że jest członkiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  
w związku z czym chciałby przedstawić swój punkt widzenia, z którego wynika taka opinia. Radny 
wyjaśnił, że skarga dotyczy braku telefonicznej rejestracji w poradni ortopedycznej i chirurgicznej przy 
Szpitalu Powiatowym w Kętrzynie i tak sformułowaną skargą zajęła się komisja, natomiast dalej 
opisane różne okoliczności są dodatkiem. Radny dodał, że otrzymaliśmy odpowiedź na zarzuty ze 
strony Dyrektora oraz notatkę służbową pracownika, a problemem do rozstrzygnięcia jest możliwość 
telefonicznej rejestracji. Radny Krzysztof Tytman wyjaśnił, że są dwie rejestratorki, ale funkcjonują trzy 
poradnie, z czego dwie jedyne na cały powiat, a lekarze jednocześnie pracują na oddziałach. Radny 
dodał, że w nagłych sytuacjach lekarze muszą zostać na oddziale lub podjąć się operacji, a pacjenci  
w poradni muszą czekać. Następnie radny dodał, że ilość zadań na dwie rejestratorki powoduje, że 
system jest niewłaściwy i być może skarga jest przyczyną do rozpoczęcia dyskusji, aby wdrożyć system 
techniczny, który usprawni działanie poradni. Radny wyjaśnił, że konkluzja zawarta w uzasadnieniu do 
projektu uchwały dotyczy jedynie istnienia rejestracji telefonicznej w poradni przyszpitalnej, a nie 
sposobu jej funkcjonowania.  

Radna Ewa Wronisz zapytała Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, czy stwierdzona 
jedna próba kontaktu z poradnią przez skarżącą była skuteczna oraz jakie dokumenty zostały 
przeanalizowane przez komisję w tej sprawie. Ponadto radna poinformowała, że skarżąca nie jest 
jedyną osobą, która ma zastrzeżenia dotyczące możliwości zarejestrowania się w poradniach przy 
Szpitalu Powiatowym w Kętrzynie.  

Przewodniczący Jarosław Podgórski poinformował, że skarga dotyczyła braku rejestracji telefonicznej, 
co oznacza, że sprawy dotyczące wyciszonego telefonu w rejestracji nie były rozpatrywane, ponieważ 
komisja nie może się do tego odnieść. Przewodniczący wyjaśnił, że rejestracja telefoniczna jest możliwa 
i potwierdzają to wyjaśnienia Dyrektora złożone na piśmie.  

Starosta Michał Kochanowski powiedział, że chyba wszyscy obecni na sali wiedzą, że jest pewien 
problem. Starosta dodał, że jakiś czas temu był rozpatrywany wniosek o poradnię okulistyczną na NFZ 
w powiecie kętrzyński i pisma w tej sprawie zostały przesłane do Narodowego Funduszu Zdrowia i 
Wydziału Zdrowia Urzędu Wojewódzkiego, a ponadto zorganizowaliśmy wizytę konsultanta 
wojewódzkiego do spraw okulistyki w Barcianach, który przez kilka godzin badał pacjentów (ok. 40 
osób). Starosta wyjaśnił, że powiat kętrzyński nie jest wyjątkiem, ale konsultant zwrócił uwagę na nasz 
powiat i być może podejmie działania, aby raz na jakiś czas przyjeżdżać z całym sprzętem i badać wzrok 
pacjentów.  

Radna Ewa Wronisz wyjaśniła, że skarżąca źle sformułowała tytuł swojej skargi czyli „skarga na brak 
telefonicznej rejestracji w poradni ortopedycznej i chirurgicznej.” Radna dodała, że taka rejestracja 
jest, ale z dalszej treści skargi wynika, że telefony w rejestracji nie są odbierane.  

Przewodnicząca Urszula Baraniecka zaproponowała przejście do głosowania, ponieważ część radnych 
rozpatruje skargę szerzej, a inni wzięli pod uwagę główny zarzut, jakim jest brak rejestracji 
telefonicznej.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
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w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Szpitala Powiatowego w Kętrzynie, który głosami 5 „za”, 11 
„przeciw” i 2 „wstrzymującymi się” nie został podjęty (zał. nr 13).  

Radny Łukasz Wiśniewski zapytał czy w związku z tym, że uchwała nie została podjęta należy 
przygotować inną treść.  

Mecenas Ewelina Łukaszewicz wyjaśniła, że uchwała nie została podjęta, w związku z czym nie ma 
rozstrzygnięcia w tej sprawie, a więc skarga powinna powrócić na najbliższe obrady.  

 

Ad. pkt 9 

INFORMACJE, OŚWIADCZENIA I WOLNE WNIOSKI 

Radny Piotr Węglarski powiedział, że chce przedstawić krótką informację na temat swoich interpelacji, 

które składał na sesji w dniu 29 czerwca 2023 r., a dotyczyły one rotacji pracowników  

w Powiatowym Urzędzie Pracy za okres od 1 stycznia 2022 r. do 14 marca 2023 r. i wykorzystania 

środków na pomoc publiczną w 2022 r. oraz wygenerowania z systemu ewidencji pobrania i zdania 

kluczy SAIK przez Dyrektora. Radny wyjaśnił, że wcześniej nie otrzymał tych informacji od Dyrektora,  

a ponadto został wezwany do uzasadnienia ważnego interesu publicznego dla pozyskania tych 

informacji. Radny poinformował, że Dyrektor w swojej decyzji poinformował, że organem 

odwoławczym jest Samorządowe Kolegium Odwoławcze, ale po złożeniu odwołania okazało się, że nie 

jest to właściwy organ. Radny dodał, że Samorządowe Kolegium Odwoławcze przesłało do Dyrektora 

swoje postanowienie mówiące o tym, że Dyrektor musi rozpatrzyć skargę i wskazać właściwy organ 

odwoławczy. Radny przypomniał, że na jednej z sesji Starosta pytał, czy radny podważa kompetencje 

pracowników Powiatowego Urzędu Pracy w Kętrzynie. Radny wyjaśnił, że nie podważa kompetencji 

pracowników, ale Samorządowe Kolegium Odwoławcze podważa kompetencje samego Dyrektora, 

który wskazuje niewłaściwy organ odwoławczy mając możliwość skorzystania z obsługi prawnej. 

Następnie radny poinformował, że otrzymał od Starosty odpowiedź na swoje interpelacje, z których 

wynika, że w ww. okresie z Powiatowego Urzędu Pracy w Kętrzynie odeszło 12 pracowników  

z wieloletnim stażem pracy, a 10 z nich pracowało w Dziale Aktywizacji Zawodowej i w tym samym 

czasie został wstrzymany nabór wniosków na aktywizację zawodową. Ponadto radny powiedział, że na 

poprzedniej sesji przy pytaniu do Dyrektora o powód wstrzymania wniosków na aktywizację zawodową 

padła zupełnie inna informacja niż podana w piśmie. Następnie radny przytoczył wyjaśnienia zawarte 

w piśmie „przyczyną wstrzymania naboru wniosków na formy wsparcia, prace interwencyjne, 

refundacja kosztów wyposażenia lub doposażenia stanowiska pracy oraz środków na podjęcie 

działalności gospodarczej było przygotowanie do mającej odbyć się kontroli.” Radny powiedział, że 

dalej ma wątpliwość co do przyczyny wstrzymania naboru wniosków, a kolejnym zdarzeniem  

w konsekwencji jest niewykorzystanie środków na pomoc publiczną np. na aktywne formy 

przeciwdziałania bezrobociu wykorzystano tylko 47% środków. Ponadto radny powiedział, że 

odpowiedź Starosty dotycząca systemu pobierania kluczy w Powiatowym Urzędzie Pracy w Kętrzynie 

zawiera informacje o które w ogóle nie pytał, a jest to ważne, ponieważ system mógłby potwierdzić 

oświadczenie Dyrektora o przepracowaniu w ostatnich czterech latach 175 godzin ponad wymiar czasu 

pracy.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że w okresie międzysesyjnym wpłynęło pismo 

dotyczące Górki Poznańskiej oraz pismo z Ministerstwa Spraw Zagranicznych, które wraz z opiniami 

prawnymi zostały przekazane pod opinię komisji stałych (zał. nr 14).  

Następnie Przewodnicząca zgłosiła w imieniu mieszkańców wniosek o podjęcie interwencji  

w sprawie niskiego poziomu wody w rzece Guber w jej górnym biegu, na odcinku Obszaru Chronionego 

Krajobrazu Rzeki Guber (zał. nr 15). 
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Ad. pkt 10 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁU 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie projekt protokołu: 

• z LXII sesji Rady Powiatu w Kętrzynie w dniu 24 sierpnia 2023 r. – został przyjęty jednogłośnie 

głosami 18 „za; 

 

Ad. pkt 11 

ZAKOŃCZENIE SESJI RADY POWIATU W KĘTRZYNIE 

W wyniku wyczerpania porządku dziennego Przewodnicząca Rady zamknęła LXIII sesję  

VI kadencji Rady Powiatu w Kętrzynie o godzinie 14:50.  

 

 

 

Protokołowała: 

M. Filipiak 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu 

w Kętrzynie 

 

/-/ Urszula Baraniecka 


